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معاون بهداشت دانشکده پزشکی گراش 

اعلام کرد:
 کاهش شمار مبتلایان کرونا 

در گراش به منزله فروکش کردن 
بیماری نیست

 

 
تعداد  کاهش  از  گراش  پزشکی  دانشکده  بهداشت  معاون 
نمونه گیری کرونا در این شهرستان از روزانه ۱۰۰ آزمایش 
به روزانه ۶۰ آزمایش خبر داد و گفت: علت کاهش شمار 
مبتلایان کم شدن تعداد آزمایش ها و نمونه گیری ها است و 

این موضوع به منزله فروکش کردن بیماری نیست.
به گزارش ایرنا  طیبه مهروری معاون بهداشت دانشکده علوم 
در گراش  بیماری کرونا  همه گیری  درباره  پزشکی گراش 
گفت:  ما همچنان به طور  روزانه تعداد مبتلایان به کرونا در 
گراش را ثبت می کنیم که در مقایسه با هفته های قبل کاهش 
داشته است، ولی این کاهش زیاد نیست، یکی از علل کاهش 
بر  زیرا  است؛  آزمایش  انجام  در  کاهش  مبتلایان،  تعداد 
اساس شیوه نامه جدید وزارت بهداشت از هر مراجعه کننده ای 

آزمایش گرفته نمی شود.
مهروری افزود: اواخر خرداد و اوایل تیرماه امسال حدود ۱۰۰ 
به آزمایشگاه  بیمارستان  از مرکز جامع سلامت و  آزمایش 
ارسال می شد ولی الآن با شیوه نامه جدید درمجموع حدود ۶۰ 
اندکی  دارای علائم  افرادی که  به  انجام می شود و  آزمایش 
هستند بدون انجام نمونه گیری و آزمایش توصیه مؤکد به 

قرنطینه خانگی داریم.
معاون بهداشت دانشکده پزشکی گراش  با بیان اینکه تاکنون 
حدود  چهار هزار آزمایش کرونا در این شهرستان انجام شده 
چهار  و  بالا  همچنان  گراش  در  مبتلایان  آمار  گفت:  است 

رقمی است و گراش همچنان در وضعیت قرمز قرار دارد. 
 دکتر مهروری ضمن قدردانی از همراهی و همدلی اصناف 
و مردم گراش تصریح کرد:  امیدواریم نتایج این تعطیلی ها و 
همراهی مردم را در هفته های آینده با کاهش تعداد مبتلایان 

ببینیم. 

قیروکارزین

تشدید نظارت بر تغییر کاربری 
اراضی در قیروکارزین

رئیس اداره امور اراضی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان 
قیروکارزین ضمن هشدار به تمام افراد سودجو یا بی اطلاع از 
قوانین حفظ کاربری اراضی گفت: تشدید نظارت و کنترل 
این  کاری  اولویت  در  غیرمجاز  و  مجاز  کاربری های  تغییر 

اداره است. 
حوزه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
محمد  قیروکارزین،  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت 
حیدری با تأکید بر اینکه جهل و بی اطلاعی از قوانین رافع 
ابتدای سال جاری  از  اظهار کرد:  نیست،  افراد  از  مسئولیت 
این شهرستان  در  غیرمجاز  تغییر کاربری  مورد  تاکنون 15 

شناسایی که منجر به توقف عملیات شد. 
های  دهگردشی  به وسیله  عمدتاً  که  متخلفین  وی  گفته  به 
اکیپ حفظ کاربری اراضی اداره امور اراضی این شهرستان 
در  آنها  تمامی  که  شده اند  شناسایی  مردمی  گزارش های  یا 
مراحل اولیه تخلف بوده و از ادامه تخریب اراضی به سرعت 

جلوگیری به عمل آمده است.
او می گوید: خاک برداری، دیوار و فنس کشی و تجاوز به 
جاده های بین مزارع یا کانال های آبیاری از مهم ترین تخلفات 

شناسایی شده در این مدت است. 
حیدری با اذعان به اینکه نظارت و کنترل بر اراضی زراعی 
و  ایام  تمام  در  و  نیست  تعطیل بردار  شهرستان  این  باغی  و 
ساعات به صورت مستمر انجام می گیرد، تصریح کرد: افراد 
به  دست  شبانه  یا  تعطیل  ایام  در  اشتباه  ذهنیتی  با  سودجو 
اقدام غیرقانونی زده اند که با برخورد قاطع اکیپ های نظارتی 

مواجه شده اند. 
زمین های کشاورزی  از  اینکه حفاظت  یادآوری  وی ضمن 
ابراز  است،  افراد  تک  تک  برای  اجتماعی  مسئولیت  یک 
مرگ  یعنی  باغی  و  زراعی  اراضی  کاربری  تغییر  کرد: 
تدریجی کشاورزی از این رو قانون گذار در ماده 10 قانون 
حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها هرگونه برداشت شن، 
ساز که  و  یا هرگونه ساخت  و  دیوارکشی  و  ماسه، حصار 
تبصره  و  یک  ماده  یک  تبصره  کمیسیون  از  مجوز  بدون 
چهار ماده یک این قانون باشد را غیرمجاز اعلام کرده است.

بناهای غیرمجاز قلع و قمع می شود

اقلید

برداشت گندم از کشتزارهای اقلید 
برداشت گندم از کشتزارهای اقلید آغاز شد.

جهاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کشاورزی اقلید، سید علی آقا میرطالبی مدیر جهاد کشاورزی 

شهرستان اقلید، گفت: برداشت گندم از سطح ۲۷ هزار هکتار 
از کشتزارهای این شهرستان آغاز شده و پیش بینی می شود 

امسال بیش از ۷۰ هزار تن از این محصول برداشت شود.
زیر  سطح  هکتار  هزار   ۲۷ مجموع  از  اینکه  به  اشاره  با  او، 
کشت گندم در این شهرستان، ۲۱ هزار هکتار اراضی آبی 
و مابقی اراضی دیم است، بیان کرد: عمده ارقام گندم آبی 
کشت شده شامل، پیشگام، میهن و حیدری و ارقام گندم دیم 

شامل آذر ۲ و محلی است.
میرطالبی تصریح کرد: با توجه به اینکه تأمین نهاده های سال 
این  از کشاورزان  است  تحویلی  گندم  تناژ  اساس  بر  آینده 
مصرف  بر  مازاد  جو  و  گندم  می شود  درخواست  شهرستان 

خود را به مراکز خرید تعیین شده تحویل دهند.

استان بوشهراستان بوشهر
استاندار بوشهر:

بندر بوشهر باید برای پهلوگیری 
کشتی های ۵۰ هزار تنی آماده 

شود

استاندار بوشهر بر لزوم تقویت زیرساخت های بوشهر تأکید 
کرد و گفت: بندر بوشهر باید برای پهلوگیری کشتی های با 

ظرفیت بیش از ۵۰ هزار تن آماده شود.
با  نشست  در  گراوند  عبدالکریم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم مجلس اظهار داشت: در 

بخش آب استان کارهای خوبی صورت گرفته است.
در  آب شیرین کن  مترمکعب  هزار   ۱۰ کرد:  اضافه  وی 
شهرستان بوشهر اجرا شده بود و در ۳ سال اخیر به ۲۲ هزار 
و ۵۰۰ مترمکعب رسید که نشان از رشد ۱۲۵ درصدی دارد 
مترمکعبی شهر  پروژه آب شیرین کن ۳۵ هزار  اینکه  ضمن 
بوشهر در حال اجراست و شرکت مپنا پیمانکار پروژه قول 

داده تا پایان سال آن را به بهره برداری برساند.
اقدامات  بوشهر  استان  سدسازی  عرصه  در  کرد:  اضافه  وی 
همچون  بزرگی  سدهای  که  به طوری  شده  انجام  ارزشمندی 
خاییز و دالکی در دست کار و سدهای باغان و دشت پلنگ، 
ارغون و اخند با پیشرفت های قابل ملاحظه در حال اجراست.

استاندار بوشهر بیان کرد: تصویب پروژه راه آهن بوشهر در 
بوده  استان  ارزشمند  اقدامات  دیگر  از  اقتصاد  عالی  شورای 
به طوری که هم اکنون این پروژه حیاتی از مسیر بوشهر در 

حال اجراست.
ظرفیت  به  تن  هزار   ۲۸ اخیر  سال  سه  در  کرد:  بیان  وی 

سردخانه های استان اضافه شده است.
تولید ۲۵  رونق  با هدف  امسال  ماهه  سه  در  گراوند گفت: 
هکتار زمین برای اجرای طرح های سرمایه گذاری و تولیدی 

واگذار کردیم.
اراضی  کشت  زیر  سطح  درصد   ۱۰۰ کرد:  خاطرنشان  وی 
پرورش میگو در استان را توسعه می دهیم و تا پایان دولت به 

رقم ۵۰ هزار تن برداشت میگوی پرورشی می رسیم.
وی گفت: در عرصه احداث مجتمع های گلخانه ای در استان 

۲۵۰ درصد نسبت به سال های گذشته رشد داشتیم.

آتش سوزی در مراتع و جنگلی 
تنگ سدر استان بوشهر خاموش 

 
شد

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان بوشهر با اشاره به 
مشارکت  با  دشتی گفت:  تنگ سدر  مراتع  در  آتش سوزی 
کوهنوردان،  و  عشایر  طبیعی،  منابع  مردمی،  نیروهای 

آتش سوزی تنگ سدر دشتی خاموش شد.
غلامرضا منتظری در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بوشهر 
به مهار آتش در تنگ سدر دشتی پرداخت و اظهار داشت: 
بلافاصله  بررسی است و  این حریق که علت آن در دست 
و  امدادی   نیروهای  و  مردم  طبیعی،  منابع  حفاظت  یگان 

عشایری برای مهار آتش به منطقه اعزام شدند.
و  کوه پایه ای  بخش  در  آتش سوزی  این  اینکه  بیان  با  وی 
آتش  افزود:  پیوست  وقوع  به  دشتی  سدر  تنگ  ارتفاعات 
در  ولی  مهار  اولیه  ساعات  همه  در  کوه پایه ای  قسمت  در 
بخش ارتفاعات به علت صعب العبور بودن مسیر و ارتفاعات 

و وزش باد شدید سبب شد مهار آتش با کندی انجام شود.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان بوشهر با قدردانی از 
یگان حفاظت منابع طبیعی، نیروهای امدادی، مردمی، عشایر، 
حفاظت محیط زیست و کوهنوردان گفت: آتش در کوه ها، 

مراتع و جنگل های تنگ سدر خاموش شد.
منتظری با بیان اینکه مساحت خسارت دیده در  دست بررسی 
است افزود: این مراتع برای بهره برداری در  امور دامپروری 
به عشایر واگذار شده است که حفاظت از آن برای پیشگیری 

از وقوع آتش سوزی ضرورت دارد.

وی، با بیان اینکه در مهار این آتش انواع تجهیزات و ابزارها 
استفاده شد تصریح کرد: نیروهای امدادی در خاموش کردن 
این آتش، از ادواتی مانند تراکتور، آتش کوب، منبع آب، 

بیل و دیگر امکانات سنتی و محلی استفاده کردند.
.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
با دستور رئیس جمهوری :

سه پروژه تامین آب و ساماندهی 
 رودخانه های هرمزگان

 به بهره برداری رسید

 

هرمزگان  رودخانه های  ساماندهی  و  آب  تأمین  پروژه  سه 
امروز پنجشنبه ۲۶ تیرماه در قالب پویش هر هفته الف- ب- 
ایران با دستور رئیس جمهوری و به صورت ویدئوکنفرانس به 

بهره داری رسید.
مراسم  در  نیرو  وزارت  آبفا  و  معاون آب  ایرنا  گزارش  به 
بهره برداری از این طرح ها اظهار داشت: این سه طرح شامل 
سامانه نمک زدایی )آب شیرین کن( بندرعباس، طرح تأمین 
و انتقال آب به شبکه گلخانه »شمیل« و سه هزار هکتار از 
شبکه دشت »میناب« و شبکه ۵۰۰ هکتاری گلخانه شمیل و 
نیز طرح تأمین و انتقال آب شهرک صنعتی میناب )فیروز( 

است.
قاسم تقی زاده خامسی بیان داشت: هزینه اجرای این پروژه ها 
رقمی بیش از چهار هزار و ۳۶۰ میلیارد ریال بوده که چهار 
هزار میلیارد آن توسط بخش خصوصی برای اجرای سامانه 
نمک زدایی )آب شیرین کن بندرعباس( تأمین و مابقی نیز از 

محل منابع دولتی هزینه شده است.
شیرین کن(  )آب  نمک زدایی  سامانه  کرد:  خاطرنشان  وی 
تأمین  هدف  با  مترمکعب  هزار   ۲۰ ظرفیت  به  بندرعباس 
کمبود آب شهرستان بندرعباس اجرا شده که ۹۰ هزار نفر را 
در شهرستان های خمیر و بندرعباس زیرپوشش قرار می دهد.
این مقام مسئول ادامه داد: طرح تأمین و انتقال آب به شبکه 
گلخانه شمیل و سه هزار هکتار از شبکه دشت میناب و شبکه 
لوله  کیلومتر خط   ۷ احداث  با  شمیل  گلخانه  هکتاری   ۵۰۰
فولادی به قطر ۹۰۰ میلی متر، ۵۲ دستگاه حوضچه شیرآلات 
آب و تهیه و اجرای ۵ کیلومتر لوله پلی اتیلن با سرمایه گذاری 

۳۴۰ میلیارد ریال اجرا شده است.
شهرک  آب  انتقال  و  تأمین  طرح  کرد:  تصریح  خامسی 
مصرفی  آب  تأمین  هدف  با  هم  )فیروز(  میناب  صنعتی 
به  میناب  آب  انتقال  دوم  خط  از  تیرور  صنعتی  شهرک 
و  اجرا  دولتی  سرمایه گذاری  ریال  میلیارد   ۲۰ با  بندرعباس 

مورد بهره برداری قرار گرفته است.

در پایان نشست مشترک مدیران عامل 
مناطق آزاد کیش و قشم مطرح شد؛

 همکاری های مشترک کیش
 و قشم برای کمک به کشور و عبور 

از شرایط سخت اقتصادی
 

نشست مشترک مدیران عامل مناطق آزاد کیش و قشم ۲۶ 
تیر در سالن رازی مرکز همایش های بین المللی کیش برگزار 
گذاشتن  اشتراک  به  هم افزایی،  نشست،  این  از  هدف  شد. 
دو  در  موجود  ظرفیت های  از  استفاده  همچنین  و  تجربیات 
منطقه آزاد کیش و قشم برای کمک به دولت برای عبور از 

شرایط تحریم اعلام شد.
در  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  ایسنا  گزارش  به 
در  نشست  این  گفت:  خبرنگاران  به  نشست  این  انتهای 
تجربیاتی  انتقال  و  مشترک  همکاری های  انجام  خصوص 
و  شد  برگزار  داشته ایم  کشور  جنوب  جزایر  این   در  که 
تجربیاتی  داشتیم.  نیز  مفصلی  و  کاربردی  بسیار  بحث های 
تجربیات  دارد،  وجود  و کیش  قشم  آزاد  منطقه  دو  در  که 
ارزنده ای است که  در شرایط  سخت امروز کشور می تواند 
با هم افزایی و نگاه مشترک، بخشی از مشکلات دو منطقه و 
بخشی از مشکلاتی که در بحث اقتصادی کشور وجود دارد 
اتفاقاتی که در منطقه آزاد قشم و کیش در طی  حل کند. 
سال های اخیر افتاده است بسیار مثبت و بزرگ بوده است. 
خوشحالم از اینکه در نیمه مرداد، افتتاح پروژه های خوبی را 
در مناطق آزاد قشم و کیش با حضور رئیس جمهور از طریق 

ویدئوکنفرانس خواهیم داشت.
و  بزرگ  اقدامات  کیش  در  افزود:  مظفری  غلامحسین 
زیرساختی زیادی انجام شده که موجب آبادانی هر چه بیشتر 
فرودگاه  پروژه  به  ازجمله آن ها می توان  کیش خواهد شد، 
اشاره  خصوصی  بخش  فعالان  پروژه های  همچنین  و  کیش 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۰ بر  بالغ  با  پروژه ها  این  که  کرد 

سرمایه گذاری در حال انجام است و بخش عمده ای از آنها در 
سال جاری و حداکثر تا شهریور سال آینده به بهره برداری 

خواهد رسید.
تجربیاتی  کرد:  اظهار  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
بسیار  داشته اند  پروژه ها  از  بعضی  در  قشم  آزاد  منطقه  که 
مؤثر و مفید است و امیدوارم از آنها استفاده خواهیم کرد. در 
حوزه انرژی فعالیت های خوبی انجام داده اند همچنین درزمینه 
پرورش ماهی و میگو از تجربیات آنها در جزیره کیش و 
بندر آفتاب که سازمان منطقه آزاد کیش سهامدار آن است 

استفاده خواهیم کرد.
وی اضافه کرد: منطقه آزاد کیش نیز تجربیات خود را در 

زمینه های موردنیاز به منطقه آزاد قشم انتقال خواهد داد.
همچنین مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم نیز قشم و کیش 
را دو منطقه آزاد قدیمی کشور دانست و عنوان کرد: این دو 
منطقه آزاد در جنوب کشور، منشأ بسیاری از اثرات خوب 
موضوع  این  می تواند  و همفکری  تعامل  و  اقتصادی شده اند 

را افزایش دهد.
مختلف  حوزه های  در  تجربیاتی  ما  افزود:  مؤمنی  حمیدرضا 
در  نیز  کیش  آزاد  منطقه  در  دوستان  و  داریم  صنعتی 
حوزه های مختلف ازجمله تأمین منابع داشته اند که خیلی برای 
ما مفید و مؤثر بود. از قبل نیز این هماهنگی ها بود و قرار بر 
این بود که جنوب کشور در زمان تحریم با ظرفیت بیشتری 
مناطق  اینکه  یکی  کنند.  پیدا  حضور  بخش  دو  در  بتوانند 
عمل  باید  چگونه  بحران  این  از  رفت  برون  برای  خودشان 
کنند و دیگر اینکه مناطق آزاد و مجموعه حاکمیتی دولت 
در جنوب، برای کشور چه فعالیت هایی می توانند بکنند که 
در حوزه تحریم، فشار کمتری به کشور وارد شود. اقدامات 
آزاد  مناطق  نشد.  تکرار  جلسات  آن  ولی  شد  انجام  خوبی 
کیش و قشم اقدامات اجرایی خود را انجام دادند، بعضی ها به 
نتیجه رسیدند و بعضی نیز در حال پیگیری است. امیدواریم 

با رویکرد موجود، بسیاری از این مشکلات را رفع کنیم. 

استان خوزستاناستان خوزستان
استاندار خوزستان بیان کرد:

نباید خود را تنها در تنگه هرمز 
محدود کنیم

راه اندازی بندر خشک اندیمشک توجیه اقتصادی 
دارد

درستی  به  پروژه ۵۵۰ هکتاری  اول  فاز  در  اندیمشک  سهم 
تخصیص نیافت 

شهرستان  در  خشک  بندر  راه اندازی  خوزستان  استاندار 
اندیمشک را برای استان و کشور ضروری دانست و گفت: 
بندر  از  استان  برخورداری  به  توجه  با  بندر  این  ساخت 

بین المللی امام خمینی )ره( توجیه اقتصادی دارد.
به گزارش خبرنگار برنا از اهواز، غلامرضا شریعتی در جلسه 
اندیمشک  شهرستان  پروژه های  در  سرمایه گذاری  پیگیری 
کرد:  اظهار  شد،  برگزار  شهرستان  این  فرمانداری  در  که 
خوشبختانه طی چهار سال در این شهرستان با فعالیت، تلاش 
در  آبادانی  و  پیشرفت  توسعه،  شاهد  روزی  شبانه  کار  و 

حوزه های مختلف بودیم.
مدیران  سوی  از  تلاش  و  کار  به  دادن  اهمیت  گفت:  او 
مردم  نماینده  جمعه،  امام  ازجمله  اندیمشک  شهرستان 
شهرستان  فرماندار  و  اسلامی  شورای  مجلس  در  شهرستان 
اندیمشک و بسیج کردن دیگران برای قرار گرفتن در این 
مسیر، یک الگوی قابل ستایش و ارزشمند است و انشاء الله 
تلاش شود این مهم برای همه مناطق و شهرستان های استان 

به یک الگو تبدیل شود.
پروژه های  خوب  پیشرفت  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
حوزه صنعت این شهرستان، بیان کرد: شرایط بخش صنعت 
ازجمله در ساخت نیروگاه برق ۵۰۰ مگاواتی، شرکت فولاد 

و احداث دو شرکت پتروشیمی، به نسبت خوب است.
شریعتی در ادامه ساخت بندر خشک در شهرستان اندیمشک 
خوبی  تعامل  علی رغم  کرد:  بیان  و  داد  قرار  اشاره  مورد  را 
که استان همواره با شرکت راه آهن کشور دارد، اما برای 
از  پس  بود  مقرر  است.  شده  کوتاهی  بندر  این  راه اندازی 
ورود  برای  اولیه  زیرساخت های  اقتصادی،  توجیه  و  مطالعه 

سرمایه گذار از سوی شرکت راه آهن فراهم شود.
نماینده عالی دولت در خوزستان اضافه کرد: جلسات زیادی 
زمان  نشست،  آخرین  در  و  شد  برگزار  خصوص  این  در 
جاری  سال  اردیبهشت ماه  اولیه  زیرساخت های  آماده سازی 
با تشکیل کمیته  امر محقق نشده و  این  اما هنوز  تعیین شد 

استانی، پیگیر تحقق آن خواهیم شد.
او تصریح کرد: بندر چابهار با توجه به دسترسی به دریای 
عمان و برخورداری از شرایط پدافند غیرعامل برای اقتصاد 
کشور مهم است و ما نباید خود را تنها در تنگه هرمز محدود 

کنیم.
را  اندیمشک  شهرستان  در  خشک  بندر  راه اندازی  شریعتی 
اقدامی مهم و ارزشمند برشمرد و افزود: بندر بین المللی امام 
خمینی )ره( باتوجه به شرایط کشور، به لحاظ مسافت یکی 
از بنادر مهم برای کشور است و راه اندازی بندر خشک در 
شهرستان اندیمشک برای استان و کشور ضرورت داشته و 

توجیه اقتصادی دارد.
)ره(  امام خمینی  بندر  ظرفیت  داد:  ادامه  استاندار خوزستان 
محدود و در حال تکمیل است و اگر این بندر بخواهد خود 
را در سال های آینده در صدر تأثیرگذاری توسعه کشور نگه 
رو  این  از  شود  بهره مند  بارانداز  یک  داشتن  از  باید  دارد، 

ساخت بندر خشک شهرستان اندیمشک مهم است.
نماینده عالی دولت در خوزستان در ادامه با اشاره به حوزه 
کشاورزی این شهرستان اضافه کرد: حق اندیمشک در فاز 
 ۹۰۰ رهبری،  معظم  مقام  هکتاری  هزار   ۵۵۰ طرح  نخست 
زیرساخت های  نبودن  میزان  این  تخصیص  که  نبود  هکتار 
اولیه مورد نیاز اجرای طرح بود اما در حال حاضر برای فاز 

دوم هفت هزار هکتار به این شهرستان اختصاص یافت.
او گفت: در سفر قبلی به این شهرستان بیان شد که ساخت 
که  است  شده  واگذار  خصوصی  بخش  به  شیلات  شهرک 
پروژه  راه اندازی  به  نسبت  سریع تر  هرچه  باید  سرمایه گذار 
اقدام کند چرا که سهم بسیار خوب و قابل توجهی در ایجاد 

اشتغال به وجود خواهد آمد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد خبر داد:
 شیوع ویروس کرونا در کهگیلویه

 و بویراحمد در حال کاهش است
 

استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: آمار از بهبود وضعیت 
اما هنوز  نسبی خبر می دهد  به صورت  شیوع ویروس کرونا 
به همکاری مردم برای رسیدن به وضعیت مطلوب نیاز است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، حسین کلانتری در 
و  کهگیلویه  استان  در  کرونا  با  مقابله  استانی  ستاد  نشست 
بویراحمد اظهار داشت: آمار و گزارشات از بهبود وضعیت  
خبر  نسبی  به صورت  استان  این  کرونا  ویروس  شیوع 
می دهد اما هنوز به همکاری مردم برای رسیدن به وضعیت 
مطلوب نیاز است.وی از مردم خواست که علاوه بر رعایت 
خودداری  تجمعات  در  حضور  از  بهداشتی  دستورالعمل های 
نموده و یا حتی المقدور مراسمات را با تعداد محدود و رعایت 

دستورالعمل ها انجام دهند.
با  به بحث فرهنگ سازی درزمینه مقابله  ادامه  کلانتری در 
کرونا پرداخت و افزود: از خانواده هایی که به موضوع توجه 
دارند و از برگزاری مراسمات مخصوصاً در مراسمات فاتحه 

خوانی رعایت دستورات را دارند باید تقدیر و تشکر کرد.
وی با اشاره به عملکرد ادارات در مقابله با کرونا خاطرنشان 
زمینه  این  در  را  خوبی  همکاری  تاکنون  دستگاه ها  کرد: 
داشته اند و دستگاه های شاخص در عملکرد موفق شناسایی و 
مورد تجلیل قرار می گیرند و دستگاه هایی که عملکرد ضعیف 

داشته اند تذکر کتبی دریافت می کنند.

گچساران

کولر عامل افزایش بیشتر ویروس 
کرونا در گچساران 

بهداشتی،  و خدمات  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
مهم  دلایل  از  یکی  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  درمانی 
شهرستان  در  کرونایی  بیماران  تعداد  چشمگیر  افزایش 

گچساران فضای بسته وکولر است.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  گزارش  به 
یاسوج، محمدمهدی بانشی با اشاره به شرایط آب و هوایی 
از  زیادی  تعداد  گرفتن  قرار  داشت:  اظهار  گچساران 
شهروندان در محیط بسته و روشن بودن کولر در فضاهای 
شهرستان  این  در  ویروس  باعث چرخش  عمومی  و  اداری 

شده است.
روز گذشته دمای هوای ۲ ایستگاه هواشناسی شهر دوگنبدان 
و امامزاده جعفر در شهرستان گچساران ۴۵ درجه سانتیگراد 
تجمع  از  شهروندان  می شود  توصیه  کرد:  بیان  شد.او  اعلام 
بهداشتی  کنند.معاون  خودداری  کولر  زیر  بسته  فضای  در 
دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی، درمانی کهگیلویه 
و بویراحمد ابراز داشت: شهروندان سعی کنند تا می توانند از 
پنجره باز به جای کولر به ویژه در خودروها و فضاهای اداری 
استفاده کنند.متخصصان حوزه سلامت می گویند: کولرآبی 
هوا را به جریان می اندازد و اگر کسی در این فضاها مبتلا به 
ویروس کرونا باشد و قطرات تنفسی او در هوا منتشر شده 
باشد، بهتر است همه افراد در اداره ها و فضاهای عمومی که 

از کولرآبی استفاده می شود، از ماسک استفاده کنند.

مدیر جهاد کشاورزی لامرد گفت: در سه ماهه نخست امسال در ۲۴ 
مرغداری جوجه ریزی شده دو هزار و ۸۰۰ تن گوشت سفید تولید 

و به بازار مصرف عرضه شد.
جهاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کشاورزی  جهاد  مدیر  فانی  محمدصادق  لامرد،  کشاورزی 
جامعه  غذایی  امنیت  تأمین  هدف  با  کرد:  بیان  لامرد  شهرستان 
زمانی ۱۵  بازه  در  سفید  به گوشت  نیاز شهروندان  مرتفع شدن  و 

اقدام  لامرد  مرغداری   ۲۴ امسال،  اردیبهشت   ۱۵ تا  پارسال  بهمن 
کردند  جوجه  قطعه  هزار   ۳۰۰ و  میلیون  یک  ریزی  جوجه  به 
شده مصرف  بازار  وارد  امسال  ابتدای  از  ریزی ها  جوجه  این   که 

 است.
او، تصریح کرد: برای تولید گوشت سفید، یک هزار و ۲۶۹ تن 
سویا و دو هزار و ۶۶۴ تن ذرت بین مرغداری های شهرستان لامرد 

توزیع شده است.

تولید بیش از ۲ هزار تن گوشت سفید در لامرد 


